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Ordinarie STYRELSEMÖTE 28 november 2024 kl. 18:30  
Omvägen 9, Vreta Kloster 

 

Närvarande:     Frånvarande: 
Mia Elander Nilsson, ordförande  Oskar Aurelius, suppleant 
Ulf Häggquist, kassör    Oscar Forsén, suppleant 
Kent Nilsson, sekreterare   Anders Hartman, suppleant 
Anders Andersson, ledamot 
Annelie Berg A’Deild, ledamot  
Eva Frennesson, suppleant (via videolänk) 
 

 

 

Dagordning: 
 

• Genomgång åtgärdspunkter från förra styrelsemötet 

• Aktuellt löpande vägunderhåll 

• Info om extrainsatser vägar (inkl. bro) 

• Info om VA-projektet (Tekniska verken) 

• Info om Vattenfall-projektet (nedgrävning av elledningar) 

• Inkomna frågor/synpunkter från medlemmar 

• Hemsidan 

• Information från REV 

• Övriga frågor  

• Nästa möte 
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P R O T O K O L L  

 

1. Mötet öppnas 

Ordförande öppnar mötet. 

 

2. Justering av protokoll från föregående styrelsemöte 

Justerare Annelie Berg A’Deild har godkänt protokollet från föregående möte 

 

3. Val av justerare 

Sekreterare utser Annelie Berg A’Deild till justerare av detta mötesprotokoll. 
 

4. Genomgång åtgärdspunkter från förra styrelsemötet 
 

• Broarbetet: Samtliga åtgärdspunkter avseende brobygget åtgärdade.  

• Förutsättningar för enskilda avlopp i stället för obligatorisk anslutning: Eva 

Frennesson har kontrollerat detta och det finns ingen ny lagstiftning som tvingar 

kommunen att tillåta enskilda avlopp.  

• Kontakt med Sandviks samfällighetsförening: Ordförande har ännu inte kontaktat 

Sandviks samfällighetsförening för att höra vilken information de har om VA-projektet. 

Ordförande kontaktar dem innan nästa styrelsemöte. 

• Byte av hemsida: Ordförande har tittat på lösningen hos Webbväg men behöver titta 

vidare på det då det finns frågor kring administrering av log-in på sidan (se mer under 

punkten Hemsidan). 

• Vägtrummor i backen ovanför Korsviksplan: Anders Andersson har kontrollerat 

detta och det är inget nytillkommet utan har funnits där ett tag. Dock åtar sig Anders 

att sätta ut käppar för att markera guppen inför snöröjning. 

 

5. Aktuellt löpande vägunderhåll 

Anders Andersson har röjt upp en del sly och lagat en del potthål. En del sträckor 

behöver dikas upp lite, det kommer att tas begränsade sträckor efter hand och en del 

träd kommer att behöva tas. 

6. Info om extrainsatser vägar (inklusive bro) 

Anders Andersson redogör för brobygget. Det visade sig att delar av vägtrumman var 

trasig, så det fanns ett stort behov av renovering. Nu är det hela klart och det ser väldigt 

fint ut. 
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7. Info om VA-projektet (Tekniska verken) 

Tekniska Verken har börjat kartlägga terrängen med drönare. Det knackas på hos 

berörda hus. Ingen ny information finns på Tekniska Verkens hemsida. 

8. Info om Vattenfall-projektet (nedgrävning av elledningar) 

Ordförande påpekar att vägen fortfarande är knöligt vid Omvägen/Roxenbadenvägen 

(vid Ekvik). Ordförande har tagit upp det med projektledaren hos Vattenfall som i sin tur 

fört det vidare till den underentreprenör som anlitats (Tjällmo Grävmaskiner AB) för 

åtgärd. Vattenfall har dock uttryckt tveksamhet kring om det verkligen är de som grävt 

just där, det kan ha varit de som grävde för Utsikt Bredband, menar de. Ordförande var 

dock på plats och pratade med grävarna vid det aktuella tillfället och de sa att de grävde 

för att lägga ned elledning. Eftersom det trots påtryckningar till Vattenfall inte åtgärdats 

på ett tillfredställande sätt så diskuterar mötet om vi ska be vår egen vägentreprenör fixa 

till det eller om vi ska ge Vattenfall ytterligare en chans. Ett alternativ är att vi ordnar det 

själva men skickar fakturan till Vattenfall.  

Beslut: Mötet beslutar att ordföranden kontaktar Vattenfall igen och ber dem ordna detta 

(alternativt att vi gör det själva och skickar fakturan) och att vid nästa etapp skall vi 

dokumentera/fota vägsträckan innan samt vara med på besiktning efter, som det står i 

kontraktet.  

9. Inkomna frågor/synpunkter från medlemmar 

 

Synpunkter har inkommit avseende bron och det är enbart positivt. 

10. Hemsidan 

Inget nytt att rapportera avseende nuvarande hemsida.  

Ordförande har tittat på lösningen hos Webbväg. Det finns log-in på sidan och 

ordföranden funderar över hur detta ska administreras då nya medlemmar tillkommer, 

befintliga flyttar eller tappar bort sitt log-in. Det riskerar att medföra ökad administration 

och ge merarbete. Ordförande behöver titta vidare på detta. Ordförande meddelar att vi i 

nuläget släpper tanken om att flytta hemsidan till Vägfas, som är en liknanden lösning 

som Webbväg. Detta då vi redan betalar för hemsidan hos Webbväg och Vägfas ännu 

inte har kopplat ekonomi och bokföring till sin lösning. 

 

11. Information från REV 

 

Ordföranden meddelar att ingen information som är direkt relevant för vår förening har 

inkommit. 

12. Övriga frågor 

 

Kassören redogör för att utskick gjorts för föreningens medlemsavgifter för budgetåret 

2024/2025. Vi har fått in många inbetalningar av medlemsavgifter. Kassören har nu 
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bättre möjlighet att ha kontroll över detta tack vare Webbväg-systemet. 

Ordföranden informerar om att Leif Riddarsporre slutar som vägfogde den 31 december 

2024, detta då han flyttar till Åtvidaberg. Anders Andersson utses till ny vägfogde fr.o.m 1 

januari 2025. Ordförande kommer att uppdatera hemsidan med denna information. 

Ordföranden föreslår att vi skall tacka av Riddarsporre med en gåva. Anders Andersson 

åtar att ordna present. Ordföranden åtar sig att ordna ett kort. Vi planerar att överlämna 

gåvan på Luciadagen. 

 

13. Nästa möte 

Torsdagen 20 februari 2025 kl. 18.30. 

 

14. Avslut 

Ordföranden avslutar mötet. 

 

 

 

Sekreterare: Kent Nilsson 

 

Justerare: Annelie Berg A’ Deild 


